
Protokół nr XLV 
sesji Rady Miasta 

z dnia 30 marca 2021 r. 

Ad. pkt 1 otwarcie Sesji (godz.8.30) 
Miejsce posiedzenia - Sala konferencyjna Ratusza Miasta 
Protokołowano - zgodnie z porządkiem obrad 
Sesję prowadził Pan Maciej Krygrowski - Przewodniczący Rady Miasta. Listy obecności 
radnych stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 

Video-sesja Rady Miasta: https://portal.posiedzenia.pl/debIin? - film odzwierciedla stan 
faktyczny przebiegu sesji Rady Miasta. Protokół zawiera chronologiczny przebieg od chwili 
rozpoczęcia do momentu zakończenia sesji. Dyskusję przedstawiono w sposób syntetyczny 
uwzględniając tylko tych mówców, którzy składali wnioski, bądź ich wypowiedzi dotyczyły 
wprowadzenia zmian przedstawianych projektów uchwał. 

Ad. pkt 2 Sprawdzenie obecności: 
Ustawowy skład Rady 15 radnych. Obecnych 12 radnych. 

Sprawdzenie obecności: 

Ustawowy skład Rady 15 radnych. Obecnych 12 radnych, w tym 3 radnych uczestniczyło 
w sesji zdalnie. 

Sprawdzenie obecności: 

lp nazwisko imie status 

1 Chochowski Waldemar obecny 

2 Cydejko Maria obecna 

3 Czarnecka Urszula obecna 

4 Grobel Mieczysław obecny 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej obecny 

7 Krygrowski Maciej obecny 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur obecny 

10 Papis Edyta obecna 

11 Pasek Robert obecny 

12 Przerwa Ewa obecna 

13 Świetliński Leopold obecny 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 
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15 Wojtyś Jarosław obecny 

obecni 12 

wszyscy 15 

procent 80,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

Ad. 3 Przyjęcie porządku obrad 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - zgłosiła wniosek, aby dodać do porządku obrad jako 
podpunkt j) uchwałę w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz 
Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo 
gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach 

Głosowanie nad wnioskiem Burmistrza Miasta o dodanie do porządku obrad jako punkt j) 
uchwały w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo gaśniczego dla 
Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach 

głosowanie Wniosek Burmistrza Miasta o dodanie do porządku obrad jako punkt j) uchwały w sprawie 
przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarr 
przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo gaśniczego dla Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej w Rykach 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 08:44:12 - 08:45:10 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosów 3 20% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 
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1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Siekiicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski przedstawił porządek obrad: 

Przyjęcie porządku obrad 
1. Otwarcie sesji. 
2. Sprawdzenie obecności. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 
5. Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji i zapytań. 
6. Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej 

w mieście w 2020 roku. 
7. Sprawozdanie za 2020 rok z wdrażania Gminnego Programu Wspierania Rodziny na Lata 

2019-2021 dla Miasta Dęblin. 
8. Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie w Dęblinie za rok 2020. 
9. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 202 lr.; 
b) zmian w wieloletniej prognozie finansowej; 
c) emisji obligacji komunalnych; 
d) utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 w Dęblinie przy ul. Tysiąclecia; 
e) udzielenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości gminnej przy 
ulicy Stawskiej w Dęblinie; 
f) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek położonych w Dęblinie przy ulicy 
Asnyka i Niepodległości; 
g) nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie osiedla Młynki; 
h) nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie osiedla Jagiellońskie 
i) uchwalenia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Miasta Dęblin w roku 2021"; 
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j) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo 
gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Rykach. 

10. Zatwierdzenie protokołu z XL sesji Rady Miasta z dnia 17 grudnia 2020 roku; 
11. Zatwierdzenie protokołu z XLI sesji Rady Miasta z dnia 31 grudnia 2020 roku; 
12. Zatwierdzenie protokołu z XLII sesji Rady Miasta z dnia 20 stycznia 2021 roku; 
13. Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji Rady Miasta z dnia 24 lutego 2021 roku; 
14. Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski ogłosił 5 minut przerwy. 

Głosowanie nad przyjęciem porządku obrad: 
głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 08:51:13-08:51:58 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosóv 3 20% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 
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10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Ad. 4 Informacja o pracach Przewodniczącego Rady Miasta i Burmistrza Miasta w 
okresie miedzy sesjami. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski: 
- 12 marca brałem udział w przywitaniu na przystani miejskiej przy MDK Pana Szymona 
Machnowskiego, który wspierając zbiórkę na leczeni chorego kolegi postanowił przepłynąć 
Wisłę kajakiem; 
- 19 marca brałem udział w spotkaniu z projektem ul. Śląskiej, Starej i Niecałej, uczestniczył 
w nim również przedstawiciel zakładu energetycznego w sprawie linii energetycznych; 
- 29 marca brałem udział (zdalnie) w posiedzeniu komisji Rady Miasta w celu zaopiniowania 
materiałów na dzisiejszą sesję. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka: 
- 26 lutego brałam udział w spotkaniu z Prezesem Zakładu Energetycznego w Puławach oraz 
z projektantem oświetlenia na nowo projektowanych drogach ul. Śląskiej, Starej. 
Omawialiśmy konieczność przeprowadzenia na os. Wiślna prac polegających na skablowaniu 
przez zakład energetyczny na powietrznej linii energetycznej, celem umożliwienia miastu 
wybudowania w tym roku oświetlenia i lewostronnych zatok parkingowych w os. Wiślana. 
Wstępnie uzgodniliśmy z projektantem zakres budowy oświetlenia na ul. Śląskiej i Starej; 
- 1 marca odbyło się posiedzenie Komisji Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz również 
tego dnia uczestniczyłam we mszy Św. poświęconej pamięci Żołnierzy Wyklętych z okazji 
Narodowego Dnia Żołnierzy Wyklętych; 
- 3 marca wysłuchałam sprawozdania audytu informatycznego wykonanego na sieciach 
i urządzeniach informatycznych Urzędu Miasta, wykonywał je audytor Pan Michał Wójcik, 
audyt przedstawił wnioski do realizacji w celu poprawy bezpieczeństwa danych emitowanych 
na tych urządzeniach; 
- 8 marca odbyła się Komisja Gospodarki, Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego 
w sprawie zaopiniowania wniosku o przydział lokali komunalnych oraz wpisu na listę 
oczekujących; 
- 12 marca uczestniczyłam w akcji charytatywnej „Spływ kajakowy dla chorego Sławka" 
wykonał go absolwent Podoficerskiej Szkoły Sił Powietrznych w Dęblinie podjął się trudu 
przepłynięcia kajakiem szlaku Wisły, aby zwrócić uwagę na potrzebę pomocy dla chorego 
kolegi i zatrzymał się w Dęblinie przy MDK zostały wręczone mu prezenty i gadżety od 
miasta oraz od PSSP; 
- 15 marca odbyła się Komisja Skarg Wniosków i Petycji w sprawie Petycji 
o Przeprowadzenie Referendum Ludowego; 
- 17 marca brałam udział w spotkaniu z Dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich w Lublinie 
odnośnie odszkodowania za działki gminne związane z realizacją inwestycji drogi 801 oraz 
ustalenie terminu podpisania umowy z wybranym wykonawcą do tego zdania; 
- 19 marca brałam udział w spotkaniu zorganizowanym w UM z projektantami przebudowy 
dróg ul. Śląskiej i Starej oraz zaprojektowani oświetlenia na tych ulicach; 
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- 22 marca wzięłam udział w nadzwyczajnej sesji RM w sprawie utworzenia Miejskiego 
Obszaru Funkcjonalnego w celu realizacji ZIT z gminami powiatu ryckiego tj. Stężyca i Ryki. 
- 24 marca zaprosiłam na spotkanie Dyrektora CARITAS oddział w Lublinie w sprawie 
złożenia propozycji zagospodarowania obiektu po MP nr 3 na cele wsparcia rodziny; 
- 24 marca zostałam wybrana na kolejną kadencję członkostwa w Powiatowej Radzie Rynku 
Pracy w Rykach na lata 2021-2025, pierwsze posiedzenie nowej rady odbyło się w Starostwie 
Powiatowym w Rykach; 
- 24 i 25 marca w porozumieniu z Zarządem Osiedla Michalinów zorganizowałam spotkanie 
z mieszkańcami osiedla celem omówienia technologii w jakiej chcemy budować ul. Starą; 
- 29 marca uczestniczyłam w posiedzeniu komisji RM w celu zaopiniowania materiałów na 
dzisiejsza sesję. 

Burmistrz Miasta poinformowała, że solistka Małej Rewii Tanecznej z MDK w Dęblinie 
Mercedes Szulen zdobyła Mistrzostwo Świata w tańcu sportowym. 

Ad, 5 Sprawy różne, wolne wnioski oraz złożenie pisemnych interpelacji. 

Radny Artur Marzysz - przedstawił kwoty jakie zostały przyznane dla Zarządów Osiedli na 
2021 rok: 

l.p. osiedle kwota 

1. Lotnisko 4.978 zł 

2. Wiślana 3.559 zł 

3. Mierzwiączka 3.143 zł 

4. 15 PP „Wilków" 1.963 zł 

5. Staszica 1.906 zl 

6. Michalinów 1.999 zl 

7. Jagiellońskie 1.723 zł 

8. Wiślana-Żwica 1.658 zł 

9. Starówka 1.421 zł 

10. Irena 1.204 zł 

11. Żdżary 1.330 zł 

12. Rycice 1.086 zł 

13. Masów 1.083 zł 

14. Pułaskiego 757 zł 

15. Podchorążych 703 zł 

16. Stawy 790 zł 

17. Młynki 697 zł 

razem 30.000 zł 

Radny Waldemar Chochowski: 

- zwrócił uwagę, że jako miasto powinniśmy podjąć decyzję odnośnie komunikacji miejskiej, 
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ponieważ cały czas dochodzi do sytuacji, że niektórych kursów (na stronie miasta można 
zauważyć, że jedna firma zrezygnowała z kursów do Lublina, przejeżdżały również przez miasto) 
połączeń jest co raz miej. Cieszy fakt, że powraca PKS Ryki, ale jest to niewystarczające. 
Likwidowane kursy w godzinach popołudniowych oraz to, że nie ma żadnych kursów w 
weekendy powoduje wykluczenie komunikacyjne mieszkańców. Społeczeństwo mamy co raz 
starsze nie posiadające swoich aut, a chcieliby móc podróżować po Dęblinie przez cały rok. W 
tych wypadkach nie ma tłumaczenia, że jest to drogie i nieopłacalne; 

- zaapelował również, aby pojawił się wspólny rozkład jazdy dla wszystkich połączeń 
komunikacyjnych. Będzie ułatwiało to sprawdzenie aktualnych kursów. 

- zgłosił, że był świadkiem jak przy skrzyżowaniu na os. Żwica (w godzinach wieczornych) do 
śmietników przy cmentarzu komunalnym podjeżdża samochód i wyrzuca do niego śmiecie. 

- kolejną sytuacją jest to, że pan który obsługuje ToiToi przy cmentarzu wyciągał z niego puszki 
i plastikowe butelki po czym zostały wyrzucone one wkoło ToiToi-a. Proponuję aby porozmawiać 
z tą firmą aby tak nie robili i wyrzucali ta śmiecie chociażby do śmietnika stojącego obok. 

Radna Urszula Czarnecka - zadała pytanie czy w czasie Lockdawnu będą funkcjonowały 
miejskie targowiska? Podziękowała również, że miasto zabezpieczyło środki ochrony w postaci 
płynów do dezynfekcji przy wejściu na targowiska. 

Radny Rober Pasek - podziękował władzom powiatu za uprzątnięcie zalegającej ziemi i piachu 
ze ścieżki pieszo-rowerowej przy ul. Konopnickiej i Lipowej. 

- poprosił również o usuniecie zalegającego piachu na ul. Lipowej, Konopnickiej i Stawskiej 
ponieważ ulica jest wyżej od chodnika i jeśli się tego nie zrobi w dość szybko piach trafi 
z powrotem na chodnik; 

- poprosił o interwencje w sprawie terenu kolejowego przy ul. Konopnickiej (w stronę wiaduktu), 
ponieważ jest on bardzo zaniedbany, zalegają tam śmiecie oraz nie skoszona jest trawa. Władze 
kolei nie dbają o niego, a ścieżka przy tym terenie wykorzystywana jest często przez mieszkańców 
do spacerów czy uprawniania sportów; 

- poprosił o równiarkę na ul. Chabrową i Jaśminową. 

Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski poprosił o wystąpienie do powiatu, aby 
zaczęto sprzątać drogi powiatowe z zalegającego na drogach piachu po zimie. 
W zeszłym roku Dyrektor Dróg Powiatowych zapewnił nas na spotkaniu, ze czynności te będą 
lepiej wykonane niż w poprzednim roku. Przewodniczący odczytał pismo jakie wpłynęło do BRM 
z Lubelskiego Urzędu Wojewódzkiego odnośnie organizowania sesji RM oraz odpowiedź jaka 
została odesłana (stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący ogłosił 10 minut przerwy. 

Ad. 6 Omówienie stanu bezpieczeństwa publicznego i ochrony przeciwpożarowej 
w mieście w 2020 roku. 
st. bryg. mgr. inż. Krzysztof Morawski Komendant Komendy Powiatowej Państwowej 
Straży Pożarnej w Rykach przedstawił i omówił informacje o stanie bezpieczeństwa na 
terenie miasta Dęblin w zakresie ochrony przeciwpożarowej (stanowi załącznik do 
protokołu). 
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Dyskusja: 

Przewodniczący Rady Miasta Maciej Krygrowski - zadał pytanie czy Powiatowa 
Państwowa Straż Pożarna, posiada sprzęt, który w razie wystąpienia pożaru na najwyższych 
piętrach w budynkach takich jak wieżowce na lotnisku? Bylibyście wstanie podjąć akcie czy 
trzeba by wesprzeć się innymi jednostkami? 

st. bryg. mgr. inż. Krzysztof Morawski - jest to grupa obiektów wysokościowych, 
potrzebne są dwa elementy tj. przygotowanie sprzętowe (samochody typu drabina podnośnik) 
właściwym będzie podnośnik hydrauliczny, którym dysponuje nasza komenda ma on 
wysokość 25m, nie zawsze są dogodne warunki do rozstawienia tego sprzętu ponieważ ma 
on margines bezpieczeństwa, wyposażony jest w elektryczne zabezpieczenia i w zależności 
od pola pracy wysokość ta może być zmniejszona w zależności od ciężaru, strażak który 
operuje w koszu podnośnika musi być przygotowany do ewakuacji osoby poszkodowanej, 
czyli musi być margines na dodatkową osobę. Wysokość maksymalna nie wystarczy, aby 
sięgnąć do ostatniej kondygnacji, ale dysponujemy układem sił z terenu województwa. 
Komenda w Puławach posiada drabinę mechaniczną 37 metrów, w Zakładowej Straży 
Pożarnej jest w dyspozycji podnośnika hydraulicznego o wysięgu 44 metrów, w przypadku 
zdarzenia byłby to sprzęt najszybszy do zaangażowania. W Lubartowie dysponujemy drabiną 
o wysięgu do 46 metrów. Kolejną sprawą jest infrastruktura bierna tj. dojazd, miejsce przed 
obiektami, są sytuacje wymagające rozstawienia poduszki powietrznej tzw. „skokochron" 
wymaga on przygotowania terenu przed obiektem który często jest zagospodarowany. 
Wydział prewencji zajmuje się sprawdzeniem przygotowania obiektów tj. dojazd do obiektu, 
który musi być zapewniony. 

Radny Artur Marzysz - być może OSP Bobrownik wstąpi do Krajowego Rejestru 
Ratowniczo-Gaśniczego, byłoby to korzystne dla mieszkańców tej części Dęblina. Ale czy 
dołączając jednostkę do sytemu byłaby możliwość, żeby gminie Ryki przedstawić problem 
istniejącej drogi przy ogrodzeniu lotniska prowadząca z os. Masów do Bobrownik? 
Stanowczo skróciłoby to dojazd. 

st. bryg. mgr. inż. Krzysztof Morawski - analizowaliśmy sprawy dotyczące tej drogi, 
problem jest dość złożony, mogę przedstawiać takie wnioski, ale nie wiadomo jaki będzie to 
miało efekt. Zabiegamy również o drogę dojazdową do naszej nowej siedziby. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - podziękował za wykonywaną pracę w celu 
ochrony bezpieczeństwa na terenie miasta. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - dołączyła się do podziękowań. Dodała również, że 
temat drogi na Bobrowniki podejmowany był wielokrotnie z władzami i instytucjami. Byłaby 
to doskonała droga ewakuacyjna z os. Lotnisko. Rozmawialiśmy z gminą Ryki wraz 
wojskiem, które przeprowadziło tam swoją inwestycje, ale te rozmowy nie doprowadziły do 
skutku. Gmina Ryki jest w posiadaniu 2/3 tej drogi, a miasto Dęblin 1/3. Gdyby Ryki chciały 
zainwestować my również wspomożemy tą inwestycję. 

insp. Kazimierz Kula Komendant Powiatowy Policji w Rykach oraz kom. Mariusz 
Koper Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie - przedstawili i omówili informacje o 
stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na terenie miasta Dęblin w 2020 roku (stanowi 
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załącznik do protokołu). 
Dyskusja: 
Radny Artur Marzysz - zwrócił się z prośbą do komendanta posterunku w Dęblinie 
0 częstsze interwencje na os. Podchorążych w okolicach sklepu spożywczego pod, którym 
spożywany jest alkohol, osoby te są głośno oraz zaczepiają mieszkańców. Zgłosił również 
problem, który jest na ul. Spacerowej przy wyjeździe z os. Masów i Lotniska wysypywana 
jest ziemia i gruz, prosiłbym o zmobilizowanie mieszkańców posesji aby przy wyjeżdżaniu 
czyściły koła ponieważ powstaje błoto i można spowodować wypadek. 
Przewodniczący RM Maciej Krygrowski - podczas pandemii policja obciążona jest 
procesem sprawdzania osób na izolacji czy kwarantannie. Czy zadanie to może wykonywać 
również Obrona Terytorialna lub inne służby? 

kom. Mariusz Koper Komendant Komisariatu Policji w Dęblinie -
w zeszłym roku korzystaliśmy z pomocy Wojsk Obrony Terytorialnej oraz Żandarmerii 
Wojskowej. Natomiast żołnierze nie zawsze we własnym zakresie mogą sami dokonywać 
takich kontroli i musieliśmy przydzielać im policjanta. W tej chwili dajemy sobie radę 
ponieważ jest nas trochę więcej. 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - poinformowała, że podczas spraw różnych została 
zgłoszona sprawa nielegalnego dowożenia nieczystości na cmentarz komunalny. W okresie 
wiosennym można zauważyć również, że obywatele nie dbają o porządek na terenie miasta 
np. na ul. Balonnej, Konopnickiej. Ludzie wywożą worki z odpadami komunalnymi 
pozostawiając w miejscach publicznych. Zdarza się we współpracy z policją namierzyć 
sprawcę. Miasto może apelować do mieszkańców, aby zachowywali czystość i kulturę na 
terenie miasta. Chciałabym zaapelować, aby ukarać kilku sprawców takich wykroczeń. Jeżeli 
obywatel zostałby przykładnie ukarany karą grzywny to byłoby to odstraszającym 
czynnikiem do powodowania tego typu zdarzeń. W związku z tym, że zaśmiecanie często 
odbywa się przez młodzież spożywającą alkohol np. na ul. Słonecznej prosimy o częstsze 
patrole i ukaranie. 

Burmistrz Miasta podziękowała za poprawę bezpieczeństwa na terenie miasta, za aktywność 
1 dobrą współpracę z policją w Dęblinie, licząc na pomoc w zgłaszanych wcześniej sprawach. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski dołączył się do podziękowań życząc dalszych 
sukcesów. 

st. chor. szt. Sławomir Maraszek Komendant Placówki Żandarmerii Wojskowej 
w Dęblinie przedstawił informację dotycząca stanu dyscypliny i przestępczości nas terenie 
garnizonu Dęblin w 2020 roku (stanowi załącznik do protokołu). 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski oraz Burmistrz Miasta podziękowali za 
wykonywaną służbę w zakresie ochrony bezpieczeństwa na terenie garnizonu. 

Zastępca Komendanta Posterunku Straży Ochrony Kolei w Dęblinie przedstawił analizę 
bezpieczeństwa Posterunku Straży Ochrony Kolei w Dęblinie na temat prowadzonych działań 
w zakresie bezpieczeństwa publicznego na terenie miasta Dęblin w 2020 roku. 

Przewodniczący RM Maciej Krygrowski oraz Burmistrz Miasta podziękowali za 
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wykonywaną pracę w zakresie ochrony bezpieczeństwa. 

Przewodniczący ogłosił 5 minut przerwy. 

Ad. 7 Sprawozdanie za 2020 rok z wdrażania Gminnego Programu Wspierania Rodziny 
na Lata 2019-2021 dla Miasta Dęblin. 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej w Dęblinie Pani Aneta Sztobryn przedstawiła 
sprawozdanie za 2020 rok z wdrażania Gminnego Programu Wspierania Rodziny na Lata 
2019-2021 dla Miasta Dęblin (stanowi załącznik do protokołu). 
Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem. 

Ad. 8 Sprawozdanie z działalności Zespołu Interdyscyplinarnego do Spraw 
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Dęblinie w 2020 roku. 

Przewodnicząca Zespołu Interdyscyplinarnego do spraw Przeciwdziałania przemocy 
w Rodzinie Pani Monika Łysiak przedstawiła sprawozdanie z działalności Zespołu 
Interdyscyplinarnego do Spraw Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie w Dęblinie w 2020 
roku (stanowi złącznik do protokołu). 

Rada Miasta zapoznała się ze sprawozdaniem. 

Ad. 9 Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2021 rok 
z autopoprawka. 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi 
złącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 
głosowanie wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej Miasta Dęblin na 2021 rok z autopoprawką 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 11:25:02 - 11:26:06 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 
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WSTRZYMAŁO SIĘ O 0% nieoddanych głosóv 4 26.67% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nie głosował 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/253/2021 w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale 
budżetowej Miasta Dęblin na 2021 rok 

b) w spawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi 
złącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie zmian w wieloletniej prognozie finansowej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 11:27:25 - 11:28:16 
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typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

większość zwykła 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosóv 4 25.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold nie głosował 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/254/2021 w spawie zmian w wieloletniej prognozie 
finansowej. 

c) w sprawie emisji obligacji komunalnych. 

Skarbnik Miasta Agata Zaręba przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem (stanowi 
złącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
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W związku z brakiem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania. 

głosowanie 

jednostka 

wynik 

emisji obligacji komunalnych 

Rada Miasta Dęblin 

Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

czas 

większość 

11:31:20-11:31:46 

zwykła 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

lp nazwisko 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzyb 

Jakubik 

Krygrowski 

Kurowski 

Marzysz 

ilość 

12 

0 

0 

10 Papis 

11 Pasek 

12 Przerwa 

13 Świetliński 

14 Wojewoda - Sieklicka 

15 Wojtyś 

procent 

100% 

0 %  

0 %  

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Leszek 

Maciej 

Maciej 

Andrzej 

Artur 

Edyta 

Robert 

Ewa 

Leopold 

Patrycja 

Jarosław 

status 

pula głosów 

oddanych głosów 

nieoddanych głosóv 

ilość 

15 

12 

3 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecna 

ZA 

procent 

80% 

20% 
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Rada Miasta przyjęła uchwała nr XLV/255/2021 w sprawie emisji obligacji komunalnych 

d) w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 w Dęblinie przy 
ul. Tysiąclecia 25. 

Naczelnik Wydziału OS Agnieszka Chlasciak-Pietruszewska przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Oświaty, Kultury i Kultury Fizycznej pozytywnie zaopiniował projekt uchwały. 

Dyskusja: 

Do zabrania głosu w dyskusji zgłosił się mieszkaniec Dęblina w związku z tym Rada Miasta 
przystąpiła do głosowania w sprawie udzielenia głosu. 

Głosowanie w sprawie udzielenia głosu mieszkańcowi Panu Robertowi Wróblowi 
głosowanie Udzielenie głosu mieszkańcowi Panu Robertowi Wróblowi 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 11:39:25 -11:39:56 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 12 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosóv 3 20% 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 
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7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Dyskusja: 

Pan Robert Wróbel - występuję w imieniu rodziców dzieci chodzących do przedszkola nr 3. 
Chciałbym poruszyć dwie sprawy. Połączenie przedszkola w zespół ciągnie za sobą także 
inne posunięcia. Przykro mi jest, że większość radych nie uwzględniła głosu rodziców. 
Szukając oszczędności robicie to kosztem dzieci. W tym przedszkolu jest ponad 100 dzieci. 
Dla mnie jest to rzecz niepojęta, kiedy nie macie problemu z zapełnieniem tych przedszkoli i 
chcecie przenieść siedzibę żeby chodziły do innego odległego budynku. Te przedszkola 
funkcjonowały kilkadziesiąt lat i jedynym problemem było to, że zgłaszało się za dużo dzieci. 
Większość rodziców była przeciwna przeniesieniu. Inne miasta cieszyłyby się z tak dogodnej 
lokalizacji. Zima była taka, jaka była, drogi nie zostały odśnieżane i mogliśmy bez problemu 
dowieźć dzieci na sankach do przedszkola. Szkoła nie jest jeszcze zaadaptowana, nie jest na 
dzień dzisiejszy przygotowana, a przy skokach cen i inflacji nie wiadomo ile pochłonie 
remont i dostosowanie tego budynku na przedszkole, bo przedszkole a szkoła to są dwie różne 
placówki. W przedszkolu na grupę kilkudziesięciu dzieci potrzeba 2 opiekunów, a w szkole 
tylko jedno. Dzieci mają kilka posiłków, ułożony specjalnie pod nich jadłospis. Dla mnie 
równie dobrze można byłoby zmienić siedzibę przedszkola nr 4 też na ul. Tysiąclecia, bo 
gwarantujecie dowóz, więc nie powinno być problemu. Szukacie oszczędności kosztem 
dzieci, które są zadowolone z opieki. Pracowałem przez rok w technikum i widzę, co tam się 
dzieje. Wielkie ciężarówki jeżdżą non-stop. Nie mówię o tym, że przejazd był zamknięty 
i przejazd utrudniony, a teraz planujecie budowę obwodnicy i też będą problemy. Apeluję do 
Was żebyście zastanowili się, co robicie, bo do opuszczonych budynków przedszkole już nie 
wróci. Przy okazji przeniesienia tego przedszkola pani burmistrz gwarantowała rodzicom, że 
w Szkole Podstawowej nr 5 zostaną utworzone dwa oddziały. Chętnych dzieci było 30, a 5 się 
nie dostało. W tym troje dzieci z przedszkola nr 3. Do grupy 25 dzieci zostało przyjęte chyba 
siedmioro pięciolatków. Słowa pani i gwarancje dawane nie tylko nam rodzicom, ale i kadrze, 
które padały na poprzedniej sesji, że część kadry przejdzie do SP nr 5. Wniosek dla mnie 
nasuwa się jeden, jeżeli nas wprowadzono w błąd to nie wiem czy Was też. Apeluję do 
rozsądku, że lepiej się wstrzymać i poczekać żeby rozsądnie podejść do tematu. To jest 
wszystko kosztem dzieci i rodziców, nie jest to udogodnienie. 
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Radny Waldemar Chochowski - jak pamiętacie byłem przeciwny likwidacji przedszkola 
w budynku przy ul. 15 P. P. Wilków i szeroko argumentowałem, dlaczego tak uważam. My 
powinniśmy stwarzać, jako miasto dogodne warunki dla dzieci i rodziców, którzy się nimi 
opiekują. To jest nasze zadanie i po to nas mieszkańcy wybrali żeby robić to miasto bardziej 
przyjazne dla mieszkańców, bo nie ma sensu robienie czegoś na złość, a takie wydaje mi się 
przenoszenie przedszkola do budynku szkoły. Ktoś dawno temu wymyślił żeby te przedszkola 
były oddzielnie, żeby dzieci młodsze miały czas na adaptację i nie były wrzucone do 
starszych dzieci. Decyzją radnych zostały zlikwidowane przedszkola w dwóch budynkach 
i wydawałoby się, że można jakoś pomóc tym rodzicom. Skoro jest możliwość przyjęcia 
zainteresowanych dzieci do SP nr 5. Zgodnie z prawem oświatowym do oddziału 
przedszkolnego jest obowiązek zapisania dzieci sześcioletnich. Z tego, co wynika tutaj 
rodzice nie mieli takiej możliwości zapisania dzieci. Ten pan mieszka bardzo blisko szkoły nr 
5. Jak padały deklaracje to była mowa o dwóch oddziałach przedszkolnych. Z tego, co wiem 
będzie jeden oddział przedszkolny utworzony w „trójce" dla 13 dzieci, tutaj przeprowadzony 
był nabór, do którego zgłosiło się 30 dzieci i nie może być dwóch oddziałów po 15 dzieci 
tylko będzie jeden dla 25 dzieci, a pozostałe mają sobie szukać miejsca. Dwójka będzie miała 
16 dzieci, czyli można takie oddziały przedszkolne mieć w szkołach, a tutaj w „piątce" nie 
można i robi się rodzicom na złość. Przy tych wydatkach oświatowych nie są to jakieś koszty 
rzutujące na całość mechanizmu organizacji oświaty, a to wiąże się z tym, że te dzieci pójdą 
do pierwszej klasy i nie będą musiały się przerzucać na siłę z innych placówek do SP nr 5. 
Dzieci zżywają się ze sobą i chciałyby razem kontynuować naukę, a nie zawsze jest 
możliwość przez następne 8 lat zapewnić dojazd takim dzieciom do odległej placówki. 
Apeluje, aby w ramach rekrutacji, która już się odbyła zorganizować tam dwa oddziały 
przedszkole w SP nr 5 żeby było normalnie tak jak powinno być. Logiki od nas wymagają 
mieszkańcy żebyśmy my podejmowali wszystkie działania w ich interesie. Ja wiem, że nic się 
nie opłaca i do wszystkiego trzeba dopłacać. Nie patrzmy na pieniądze, bo mamy różne 
rzeczy, które się nie opłacają. Powinniśmy zrobić wszystko żeby nam żyło się tutaj lepiej. 

Naczelnik OS - Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - szkoła podstawowa na dzień 
dzisiejszy ma 20 osób, SP nr 3 ma ponad 30 dzieci i w tej chwili osoby, które nie zostały 
przyjęte na lotnisku będą przekierowane do SP nr 3 w związku, z czym będzie miała dwa 
pełna oddziały dzieci w swoich strukturach oprócz przedszkola, które dysponuje jeszcze 
wolnymi miejscami, ale będziemy wiedzieli dopiero po podpisaniu umów, bo rodzice 
deklarowali przyjęcie dzieci do kilku placówek, więc musimy tutaj podjąć weryfikację. Na tą 
chwilę dzieci, które zostały wpisane na listę rezerwową w SP nr 5 są albo nie z obwodu albo 
nie mają ukończonych 6 lat. Zgodnie z wytycznymi dyrektor przyjął wszystkie dzieci z 
obwodu SP nr 5 do oddziału przedszkolnego w szkole i dodatkowo dzieci 5 letnie, które 
mieszkają najbliżej szkoły tak żeby wyjść w kierunku rodziców i im ułatwić natomiast 
wszystkie dzieci sześcioletnie zostały przyjęte. Jeśli chodzi o przygotowanie SP nr 3 do 
przyjęcia dzieci przedszkolnych to znamy koszty. Na dzień 1 września placówka będzie 
przygotowana dla dzieci przedszkolnych. Jeżeli chodzi o umiejscowienie placówki to bardziej 
kameralnej szkoły w Dęblinie już nie ma. Szkoła dysponuje parkingiem dla rodziców, 
przedszkole przy ul. Michalinowskiej i 15 P.P. Wilków nie posiadały parkingów także, jeżeli 
chodzi o wygodę przywozu dzieci do placówki jesteśmy w stanie zapewnić ten parking, a 
także ogromny teren do spacerów, zabaw i bezpiecznego przebywania na terenie placówki w 
okresie nauki dziecka. Piękne place zabaw, które były przy ul. Michalinowskiej i 15 P. P. 
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Wilków będą również utworzone przy SP nr 3 dla dzieci mniejszych. Jesteśmy w stanie 
zapewnić komfortowe warunki od 1 września. Jeśli chodzi o przedszkole nr 4 to nie ma 
możliwości dojazdu, ponieważ dojazd, który chcemy zapewnić rodzicom i dzieciom do SP nr 
3 jest zaplanowany razem z dojazdem dzieci ze staw także to nie jest specjalny transport, 
który będzie podróżował po całym mieście tylko ma wyznaczoną już w tej chwili trasę 
i będzie zabierał dzieci do SP nr 3. 

Pan Robert Wróbel - to jest pierwszy raz w historii SP nr 5 kiedy mając dzieci na dwa 
oddziały tworzy się jeden oddział, dyrekcja tak samo jak i wy zachęcała żeby posyłać dzieci 
do szkoły. Występuję w imieniu rodziców z tej listy rezerwowej i to są sześciolatki, które nie 
zostały przyjęte. Wszyscy są zaskoczeni, bo dyrekcja obiecywała i zapewniała nas, każdego 
z rodziców, że nie ma żadnego problemu. Ja nie wpisałem drugiego wyboru, bo mieliśmy 
zapewnienie. To jest chyba pierwszy raz, że są chętne dzieci i tworzycie jeden oddział. 
Współczuję pani, która będzie się nimi opiekowała. To jest szkoda dla nauczycieli, dzieci 
i rodziców. Łatwiej się pracuje z małymi grupami niż z 25 dziećmi. 

Naczelnik OS - Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - czy dziecko jest 6-cio letnie? 
Z obwodu? 

Pan Robert Wróbel - Jest 6-cio letnie, nie z obwodu. 

Naczelnik OS - Agnieszka Chlaściak - Pietruszewska - rozmawialiśmy o tym, że będą 
utworzone w SP nr 5 dwa oddziały wówczas, kiedy zapełnią się one dziećmi, które będą 
przechodziły, jako dzieci 6-cio letnie z przedszkola przy ul. 15 P.P. Wilków oraz dzieci, które 
do tej pory nie chodziły do przedszkola, a będą uczęszczały do oddziału przedszkolnego. 
W tej chwili dzieci, które zrekrutowały się do SP nr 5 nie pozwoliły na utworzenie drugiego 
oddziału natomiast 5 osób, które są spoza obwodu SP nr 5 bądź nie są dziećmi 6-cio letnimi 
mają miejsce na ta chwilę zapewnione miejsce w SP nr 3. Nawet jak pan nie wpisał drugiego 
wyboru to my, jako organ przekierujemy do miejsca najbliżej zlokalizowanego miejsca 
zamieszkania i to będzie SP nr 3 z tego, co się orientuję. Natomiast dla dzieci z obwodu 6-cio 
letnich zostały przyjęte do jednego oddziału. Chciałabym też zdementować mylne 
przeświadczenie, że w oddziale przedszkolnym w szkole jest jeden opiekun na 25 dzieci. 
Oddziały przedszkolne w szkole funkcjonują tak jak przedszkola. Są 3 posiłki i tak będzie 
również w SP nr 5, dwóch opiekunów oraz woźna do każdej grupy. To dotyczy wszystkich 
oddziałów przedszkolnych w szkołach i tak to będzie funkcjonowało w kolejnych oddziałach 
przedszkolnych w tym roku szkolnym w SP nr 3 oraz nr 5. 

Pan Robert Wróbel - chciałem nadmienić, że mając 5-cioro dzieci 4 z nich chodziło do SP 
nr 5. Chodząc do przedszkola nr 3 zna się z niektórymi dziećmi i umówiły się, że będą 
chodzić do tej samej klasy. To, co teraz robicie z obwodami, które nie dotyczą oddziałów 
przedszkolnych, a na mnie ciąży obowiązek szkolny 6-cio latka przyjmiecie siedmioro dzieci 
pięciolatków, które i tak zostaną potem w 6-cio latkach, bo nie przyjmiecie ich do pierwszej 
klasy. Czy ja po roku chodzenia do SP nr 3 będę musiał zapisać znowu do pierwszej klasy? 
Pierwszy raz rozmawiamy o czymś takim, że wyrzuca się i dyskryminuje dzieci spoza 
obwodu. Nie wiem, dlaczego komisja bierze pod uwagę obwód przyjmując najpierw 5-cio 
łatki. 

Naczelnik OS - Agnieszka Chlaściak - Pietruszewska - o obwodach mówimy tylko 
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w przypadku dzieci 6-cio letnich natomiast dzieci pięcioletnie, czteroletnie oraz trzyletnie nie 
mają obwodów, jeżeli chodzi o przedszkola i mówię tylko o dzieciach, które ukończyły bądź 
ukończą 6 rok życia i będą w przyszłym roku szły do klasy pierwszej. Pańskie dziecko na tą 
chwilę jest spoza obwodu. Należy do obwodu SP nr 3. To jest 2 km i to nie jest odległość, 
która nie jest do pokonania. My gwarantujemy dzieciom transport, kiedy ktoś z rodziców nie 
ma możliwości dowiezienia dziecka do szkoły bądź ta odległość wydaje się zbyt duża. 
Autobus będzie prze SP nr 5 rano z opiekunem oczekiwał na dzieci, które będzie można 
szkoły bezpośrednio dowieźć do SP nr 3. 

Radny Waldemar Chochowski - wydaje mi się, że pani naczelnik, jeżeli miała te 
informacje, o które prosiłem powinna podać mi je przed sesją albo przedstawić te informację 
przy omawianiu projektu uchwały, bo ja się wczoraj o to pytałem. Pani powiedziała, że w SP 
nr 3 będą dwa oddziały przedszkolne po 15 dzieci. Dlaczego nie można tego zrobić w SP nr 5 
i utworzyć dwóch oddziałów. Skoro w jednej szkole można to tak samo można i w drugiej. 
Może nie byłoby tego problemu i rodzice pogodziliby się z tym. W tym momencie wychodzi 
na to, że zapewnienia były. Sześciolatki miały zapewnienie, że będą mogły pójść do 
przedszkola w SP nr 5. Nagle okazuje się, że nie mogą. To, że mamy obwody w Dęblinie to 
każdy wie jak to wygląda, bo każdy gdzieś dojeżdża do pracy i ma zapisane jedno albo 
dwójkę dzieci do szkoły. Jeżeli chcielibyśmy się tego sztywno trzymać to trzeba podzielić 
dzieci w szkołach to wyszłoby, że w SP nr 3 byłoby o wiele więcej dzieci niż teraz, a w 
innych szkołach mniej. To nie my zapisujemy, jako rada miasta tylko rodzice zapisują dzieci 
do szkoły. Do tej pory nie ingerowaliśmy i nie przeszkadzaliśmy. Dajmy możliwość dwóm 
oddziałom w SP nr 5. 

Burmistrz Miasta Dęblin - pan przypomniał, z czym borykali się rodzice, gdy spotykaliśmy 
się z nimi prawie dzień w dzień. Chciałam zapewnić, że wszystkich rodziców 
informowaliśmy o naszych planach o tym, co zamierzamy i mogli nam zadać pytania. Jeżeli 
żona była to znaczy, że żona nie wszystko panu przekazała, bo tłumaczyliśmy jak będzie 
funkcjonowało przedszkole. Będzie to przedszkole, a nie oddział szkolny, dzieci będą miały 
zapewniony posiłek, stan techniczny skrzydła będzie taki jak w przedszkolu, wygodny 
dojazd, odrębne wejście. Powtarzaliśmy wielokrotnie na sesjach i komisjach. Grupa szkolna 
sześciolatków zgodnie z przepisami to grupa 25-ciu osób. W SP nr 5 była zawsze jedna grupa 
sześciolatków i tak też została zrekrutowana i jest 25 osób sześcioletnich. Nie wiem, czym 
kierowała się komisja rekrutacyjna, ale jeżeli zostały przyjęte 5-cio łatki to były to 
prawdopodobnie dzieci z jednej rodziny żeby nie utrudniać rodzicom rozwożenia dzieci do 
różnych szkół. Pozostała piątka dzieci to są dzieci pięcioletnie, które nie są objęte obwodem 
i mogą zapisać się do każdego oddziału przedszkolnego gdzie nie ma uzupełnionych pełnych 
25 osób w klasie. Takie są przepisy i do tego będziemy dążyć żeby jedna grupa liczyła 25 
dzieci. Sytuacja została wyjaśniona, pani dyrektor wie, jakie jest plan, zamiary i stanowisko 
organu prowadzącego. Padły jeszcze zarzuty odnośnie celu, jaki nam przyświecał. Pewnie, że 
oszczędności są założeniem tej reformy oświaty, bo od 2016 analizujemy wydatki na oświatę. 
W tym roku planujemy wydać ponad 30% budżetu, więc rzeczywiście musimy zastanowić się 
nad oszczędnościami, jakie powinniśmy zaprowadzić w oświacie i to nie tylko poprzez tą 
reformę. Do budynku na 15 P. P. Wilków chcemy przenieść WTZ, które są czwartą jednostką 
organizacyjną w SOSW gdzie dla realizacji statutowych zadań nie mają miejsca ani 
możliwości. Więc budynek nie będzie niszczał tylko zostanie wykorzystany z pożytkiem dla 

Protokół z XLV Sesji Rady Miasta z dnia 30.03.2021r. 
18 



podopiecznych. Głównym celem jest próba zaludnienie SP nr 3 poprzez wprowadzenie jak 
największej ilości dzieci do SP nr 3, aby rodzice nie musieli zabierać dzieci z tej szkoły 
i przenosić do innych. Jednym z argumentów rodziców było, że lepiej byłoby zlikwidować SP 
nr 3, niż przenosić przedszkole. Likwidacja takiej placówki pociąga za sobą znacznie większe 
skutki, szkody oraz koszty. Zastosowaliśmy odwrotną sytuację gdzie dzieci w wieku 
przedszkolnym zostaną umieszczone w oddzielonym bezpiecznym i przyjaznym skrzydle. 
Dzieci będą odbywać naukę przedszkolną z taką samą opieką i tymi samymi pedagogami z 
SP nr 3. Jedną z form oszczędności będzie zejście z kosztów utrzymywania dwóch obiektów, 
w których mieściło się przedszkole. Mamy zabezpieczone środki finansowe, aby dokonać 
remontu SP nr 3 w taki sposób, aby stworzyć przyjazne warunki dla dzieci. Podejmowaliśmy 
już dwie uchwały w tym temacie i rozmawialiśmy z rodzicami i myślę, że wszystkie kwestie, 
o których Pan Wróbel mówił zostały już poruszone i wyjaśnione. Utrzymywanie dwóch 
niepełnych oddziałów jest nieekonomiczne i nieuzasadnione, ze względu przepisy komisja 
rekrutacyjna nie mogła pozytywnie zadecydować o przyjęciu tych dzieci. Stoimy przed 
ostatnią uchwałą w temacie przeprowadzenia tej reformy. Mając to na względzie oraz 
przedstawienie naszych relacji ze spotkań z rodzicami proszę o podjęcie uchwały 
przedłożonej państwu w projekcie na dzisiejsza sesję. 

Pan Robert Wróbel - pani poinformowała nas tylko o swoich planach. Zdanie rodziców ma 
pani na piśmie, negatywną opinię. Czwórka dzieci jest sześcioletnich. Obwody są po to, aby 
rodzic nie wymigał od obowiązku szkolnego a nie, jako klasyfikacja czy kryterium żeby 
przyjąć do szkoły. Państwo chcecie tylko zaludnić niezaludnione obszary miasta. 

Radny Waldemar Chochowski - moja córka jest teraz w 6 klasie a były bodajże dwa 
oddziały przedszkolne. Z pani wypowiedzi nie rozumiem, że może być jednocześnie 
uzasadnione utworzenie dwóch oddziałów przedszkolnych po 15 osób w SP nr 3, a nie może 
być tego samego w SP nr 5. 

Naczelnik OS - Agnieszka Chlaściak-Pietruszewska - mam taką informację, że to nie będą 
dwa 15-sto osobowe oddziały tylko dwa pełne oddziały w SP nr 3, ponieważ na tą chwile jest 
około 25 dzieci, które są na listach rezerwowych i my, jako organ prowadzący mamy 
obowiązek wskazać miejsce pobytu dla tych dzieci. Gdyby była taka sytuacja, że będą dwa 
oddziały 15-sto osobowe szkoła nie dostałaby na to zgody 

Burmistrz Miasta Beata Siedlecka - jeżeli w tych pięciu osobach są 6-cio łatki to są 
wszystkie poza obwodem i stąd nie zostały zrekrutowane do ZSO. Pozostało jedno 5-cio 
letnie dziecko, które zostało przekierowane celem uzupełnienia oddziałów niepełnych w MP 
nr 3. Od kiedy pełnię kadencję Burmistrza nie było dwóch oddziałów przedszkolnych w ZSO 
w związku z tym, jeżeli powiedziałam nieprawdę to przepraszam. Natomiast pamiętam, że ten 
oddział był jeden i będziemy dążyć do tego aby oddziały były pełne i nie zwiększać kosztów 
utrzymania takiej placówki poprzez tworzenie dwóch oddziałów mniejszych o 10 osób. 
Rekrutacja została już zamknięta. Możliwe są jeszcze rotacje do sierpnia. Rodzice się 
przenoszą, czasem są inne kwestie, które przyczyniają się do zmniejszenia liczby dzieci, jeżeli 
taka sytuacja będzie miała miejsce wtedy będzie rekrutacja uzupełniająca i Ci z państwa, 
którzy będą pilnować tych spraw być może będą mogli zapisać swoje dzieci do ZSO 
natomiast całą resztę dzieci będziemy przekierowywać do SP nr 3. Ma to na celu utrzymanie 
miejsc pracy dla nauczycieli tej placówki i stworzenie dobrych dogodnych warunków 
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w ładnej i czystej szkole dla wychowania naszych przedszkolaków. To jest nasz główny cel 
i również cel dzisiejszej uchwały. 

Radna Urszula Czarnecka - jako radna z 15 P. P. Wilków doskonale rozumiem pana 
sytuację. Do tej pory przedszkola spełniały kryteria natomiast z chwilą pandemii to 
przedszkole nie spełniło kryteriów. Przenosząc je do SP nr 3 zostaną one spełnione. 
Podejmowanie takich decyzji nie jest łatwe, ale w tej chwili jest to koniecznością. Rozumiem, 
że dzieci są przywiązane do miejsca i opiekunów, ale dzieci będą miały swoich opiekunów. 
Prosiłam rodziców na spotkaniach, aby pokazywali dzieciom to miejsce gdzie będą chodzić. 
Będą spotkania żeby dzieci mogły przychodzić i przyzwyczajać się. Myślę że do września 
uda się to jeszcze ułożyć. 

W związku z wyczerpaniem głosów w dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem 
uchwały. 

głosowanie utworzenia Zespołu Szkolno-Przedszkolnego nr 3 w Dęblinie przy ul. Tysiąclecia 25 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:23:12 -12:23:45 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 83.33 % pula głosów 15 -

PRZECIW 1 8.33 % oddanych głosów 12 80% 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 8.33 % nieoddanych głosóu 3 20% 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

i Chochowski Waldemar PRZECIW 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 
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8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta ZA 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła chwałę nr XLV/256/2021 w sprawie utworzenia Zespołu Szkolno-
Przedszkolnego nr 3 w Dęblinie przy ul. Tysiąclecia 25 

e) w sprawie udzielenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości 
gminnej r>rzy ulicy Stawskiej w Dęblinie 

Naczelnik Wydziału GKP Pan Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozyty wnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

głosowanie udzielenia zgody na ustanowienie służebności przesyłu na nieruchomości gminnej przy ulicy 
Stawskiej w Dęblinie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:29:14 -12:29:52 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosóv 5 33.33 % 

Wyniki imienne 
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lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula nie głosowała 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/257/2021 w sprawie udzielenia zgody na ustanowienie 
służebności przesyłu na nieruchomości gminnej przy ulicy Stawskiej w Dęblinie. 

Przewodniczący RM ogłosił 5 minut przerwy. 

f) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek położonych 
w Dęblinie przy ulicy Asnyka i Niepodległości 

Naczelnik Wydziału GKP Pan Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

głosowanie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy działek położonych w Dęblinie przy ulicy Asnyk; 
Niepodległości 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 
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data 30 marca 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

czas 

większość 

12:41:26-12:42:00 

zwykła 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosóv 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cyd ej ko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/258/2021 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy 
dzierżawy działek położonych w Dęblinie przy ulicy Asnyka i Niepodległości 

g) w sprawie nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie 
osiedla Młynki 

Naczelnik Wydziału GKP Pan Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 
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Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

głosowanie nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie osiedla Młynki 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:44:07 -12:44:47 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 11 100% pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosóu 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 
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13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/259/2021 w sprawie nadania nazwy dla ulicy dotychczas 
pozostającej bez miana na terenie osiedla Młynki. 

h) w sprawie nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie 
osiedla Jagiellońskie. 

Naczelnik Wydziału GKP Pan Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 

głosowanie nadania nazwy dla ulicy dotychczas pozostającej bez miana na terenie osiedla Jagiellońskie 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:47:17 -12:47:51 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 90.91 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 11 73.33 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 1 9.09 % nieoddanych głosóv 4 26.67 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 
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4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold WSTRZYMAŁ SIĘ 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/260/2021 w sprawie nadania nazwy dla ulicy dotychczas 
pozostającej bez miana na terenie osiedla Jagiellońskie 

i) w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomności zwierząt na teranie Miasta Dęblin w roku 2021. 

Naczelnik Wydziału GKP Pan Marcin Daniel przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Komisja Gospodarki Komunalnej, Samorządu i Porządku Publicznego pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
głosowanie uchwalenia "Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na teranie Miasta Dęblin w roku 2021." 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:52:35- 12:53:09 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 
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ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

11 

o 

o 

100 % pula głosów 

0 % oddanych głosów 

0% nieoddanych głosóu 

15 

11 

4 

73.33 % 

26.67 % 

lp nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar ZA 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

Rada Miasta podjęła uchwałę nr XLV/261/2021 w sprawie uchwalenia "Programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na teranie Miasta Dęblin 
w roku 2021. 

j) w sprawie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia 
Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo 
gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

Naczelnik Wydziału OA Pani Justyna Ochota - przedstawiła projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem (stanowi załącznik do protokołu). 

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

W związku z brakiem dyskusji przystąpiono do głosowania nad projektem uchwały. 
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głosowanie przekazania środków finansowych na Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarr 
przeznaczeniem na zakup samochodu ratowniczo gaśniczego dla Komendy Powiatowej 
Państwowej Straży Pożarnej 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. 

typ głosowanie jawne imienne 

Podsumowanie 

status ilość procent 

ZA 11 100% 

PRZECIW 0 0 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię 

1 Chochowski Waldemar 

2 Cydejko Maria 

3 Czarnecka Urszula 

4 Grobel Mieczysław 

5 Grzyb Leszek 

6 Jakubik Maciej 

7 Krygrowski Maciej 

8 Kurowski Andrzej 

9 Marzysz Artur 

10 Pa pis Edyta 

11 Pasek Robert 

12 Przerwa Ewa 

13 Świetliński Leopold 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja 

15 Wojtyś Jarosław 

czas 12:56:20- 12:56:54 

większość zwykła 

status ilość procent 

pula głosów 15 

oddanych głosów 11 73.33 % 

nieoddanych głosóv 4 26.67 % 

głos 

ZA 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

nieobecna 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecna 

ZA 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę nr XLV/262/2021 w sprawie przekazania środków finansowych na 
Wojewódzki Fundusz Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej z przeznaczeniem na zakup 
samochodu ratowniczo gaśniczego dla Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej 

Ad. 10 Zatwierdzenie protokołu z XL sesji Rady Miasta z dnia 17 grudnia 2020 roku. 

Przewodniczący RM Maciej Krygowski poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu 
w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z XL sesji Rady Miasta z dnia 17 grudnia 2020 roku 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:57:19 - 12:57:50 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0% oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0% nieoddanych głosóv 5 33.33 % 

Wyniki imienne 

ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 
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11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Woj tyś Jarosław ZA 

11 Zatwierdzenie protokołu z XLI sesji Rady Miasta z dnia 31 grudnia 2020 roku. 

Przewodniczący RM Maciej Krygowski poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu 
w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z XLI sesji Rady Miasta z dnia 31 grudnia 2020 roku 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:58:16 - 12:59:01 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

ilość 

10 

0 

0 

procent status ilość 

100% pula głosów 15 

0 % oddanych głosów 10 

0% nieoddanych głosóv 5 

procent 

66.67 % 

33.33 % 

lp 

1 

2 

3 

4 

5 

6 

7 

nazwisko 

Chochowski 

Cydejko 

Czarnecka 

Grobel 

Grzyb 

Jakubik 

Krygrowski 

imię 

Waldemar 

Maria 

Urszula 

Mieczysław 

Leszek 

Maciej 

Maciej 

głos 

nieobecny 

ZA 

ZA 

ZA 

nieobecny 

ZA 

ZA 
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8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

12. Zatwierdzenie protokołu z XLII sesji Rady Miasta z dnia 20 stycznia 2021 roku. 

Przewodniczący RM Maciej Krygowski poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu 
w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z XLII sesji Rady Miasta z dnia 20 stycznia 2021 roku 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 12:59:23 - 12:59:50 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 10 100 % pula głosów 15 -

PRZECIW 0 0 %  oddanych głosów 10 66.67 % 

WSTRZYMAŁO SIĘ 0 0 %  nieoddanych głosóv 5 33.33 % 

Wyniki imienne 

IP nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 

2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 
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5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

13. Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji Rady Miasta z dnia 24 lutego 2021 roku. 

Przewodniczący RM Maciej Krygowski poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu 
w związku z tym przystąpiono do głosowania. 

głosowanie Zatwierdzenie protokołu z XLIII sesji Rady Miasta z dnia 24 lutego 2021 roku 

jednostka Rada Miasta Dęblin 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

data 30 marca 2021 r. czas 13:02:01 - 13:02:29 

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

status 

ZA 

PRZECIW 

WSTRZYMAŁO SIĘ 

Wyniki imienne 

ilość 

10 

0 

0 

procent status ilość 

100 % pula głosów 15 

0 % oddanych głosów 10 

0% nieoddanych głosóv 5 

procent 

66.67 % 

33.33 % 

Ip nazwisko imię głos 

1 Chochowski Waldemar nieobecny 
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2 Cydejko Maria ZA 

3 Czarnecka Urszula ZA 

4 Grobel Mieczysław ZA 

5 Grzyb Leszek nieobecny 

6 Jakubik Maciej ZA 

7 Krygrowski Maciej ZA 

8 Kurowski Andrzej nieobecny 

9 Marzysz Artur ZA 

10 Papis Edyta nieobecna 

11 Pasek Robert ZA 

12 Przerwa Ewa ZA 

13 Świetliński Leopold ZA 

14 Wojewoda - Sieklicka Patrycja nieobecna 

15 Wojtyś Jarosław ZA 

14. Zamkniecie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący RM Maciej Krygrowski zamknął 
XLV sesję Rady Miasta. 

Protokół sporządzili: 

Magdalena Piątek 

Michał Świderski 
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